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OBEC BĚLÁ U JEVÍČKA 
Bělá u Jevíčka 7, 569 43 Bělá u Jevíčka 

__________________________________________________________________________________________________ 

 

Zápis 
ze 3. zasedání Zastupitelstva obce Bělá u Jevíčka,  

konaného dne 21.12.2022 od 16:30 hodin v sále kulturního domu v Bělé u Jevíčka. 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Bělá u Jevíčka (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 

v 16:30 hodin starostou obce Petrem Nárožným.  

Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Bělá 

u Jevíčka zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 13.12.2022 

do 21.12.2022. 

Starosta konstatoval, že je přítomno 6 členů zastupitelstva, z celkového počtu 7 členů 

zastupitelstva (pan Červinka omluven pro nemoc) a zastupitelstvo je usnášení schopné (§ 92 odst. 

3 zákona o obcích). 

Starosta se zeptal, zda ověřovatel předchozího zápisu p. Kobelka má k tomuto zápisu 

připomínky – bez připomínek.   

 

Starosta dal hlasovat o schválení zápisu z minulého zasedání. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje zápis a usnesení č. 2 ze zasedání Zastupitelstva 

obce Bělá u Jevíčka ze dne 23.11.2022. 

 

Výsledek hlasování:   Pro:  6     Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat. 

 

1. Určení ověřovatelů a zapisovatele. 
 

Starosta jmenoval ověřovatele zápisu p. Porketovou a p. Slámu a zapisovatelkou p. Vaškovou. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky.  

 

 Návrh usnesení: 

     Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka určuje ověřovatele zápisu Ladislavu Porketovou a Davida 

Slámu, zapisovatelkou Markétu Vaškovou. 

 

Výsledek hlasování:   Pro: 6      Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat. 
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2. Schválení programu 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce a navrhl rozšířit program 

o následující bod: 

• Veřejná zakázka „Novostavba venkovního zázemí ke kulturnímu domu Bělá u Jevíčka“ 

a smlouva o dílo. 

 

Návrh programu: 

1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele. 

2. Schválení programu. 

3. Rozpočtové opatření č. 7/2022. 

4. Rozpočet obce na rok 2023. 

5. Střednědobý výhled rozpočtu obce na léta 2023 - 2027.  

6. Plán práce ZO na 1. pololetí 2023. 

7. Plán práce finančního výboru na rok 2023. 

8. Plán práce kontrolního výboru na rok 2023. 

9. Plán práce výboru pro kulturu a občanské záležitosti na rok 2023.  

10. Zhodnocení volných finančních prostředků obce.  

11. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby 

č.IV-12-2025655/VB/2 s názvem: SY Bělá u Jevíčka p.č. 171/2, SS200, kNN.  

12. Dodatek ke Smlouvě o provedení pěstebních pracích s firmou LEKURO, s.r.o., 

Cetkovice. 

13. Žádost Charity Moravská Třebová o finanční dar. 

14. Žádost Hipocentra Bělá z.s. o spolupráci. 

15. Veřejná zakázka „Novostavba venkovního zázemí ke kulturnímu domu Bělá 

u Jevíčka“ a smlouva o dílo. 

16. Různé. 

17. Diskuse. 

18. Závěr. 

 

Starosta se zeptal na případné další změny či doplnění programu. Žádné doplňující body nebo 

připomínky nebyly vzneseny a starosta dal hlasovat o návrhu programu. 

  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje program 3. zasedání Zastupitelstva obce Bělá 

u Jevíčka. 

 

Výsledek hlasování:     Pro:  6    Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat. 

 

 

3. Rozpočtové opatření č. 7/2022. 

 

Starosta předal slovo předsedkyni finančního výboru p. Porketové, která detailně seznámila 

přítomné zastupitele s RO č. 7/2022, které projednal FV dne 20.12.2022 a doporučil zastupitelstvu 

obce ke schválení. Nikdo ze zastupitelů neměl doplňující otázky. Uvedené rozpočtové opatření je 

přílohou tohoto zápisu. Dále předsedkyně FV navrhla pověřit starostu provedením rozpočtového 

opatření k úpravě rozpočtu do konce roku 2022 s tím, že si zastupitelstvo vyhrazuje právo 

na informaci o rozpočtovém opatření provedeném v kompetenci starosty na nejbližším zasedání 

ZO, konaném po schválení rozpočtového opatření starostou. Stručné zdůvodnění bude podáno 

ústně.   
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2022.  

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka pověřuje starostu provedením a schválením rozpočtového 

opatření k 31.12.2022.  

Výsledek hlasování:    Pro:   6    Proti:  0      Zdržel se:  0      Návrh byl přijat. 

 

 

4. Rozpočet obce na rok 2023. 

 

Návrh rozpočtu obce na rok 2023 byl sestaven ve spolupráci p. účetní a starosty se zapojením 

finančního výboru a zastupitelů. Návrh rozpočtu obce na rok 2023 byl vyvěšen na úřední desce 

a na elektronické úřední desce od 5.12.2022 do 21.12.2022. Předsedkyně FV Ladislava Porketová 

uvedla, že návrh rozpočtu na rok 2023 byl projednán na schůzi FV a finanční výbor jej doporučuje 

zastupitelstvu ke schválení. Návrh a rozpis schvalovaného rozpočtu do plného třídění rozpočtové 

skladby dle vyhl. č. 323/2002 Sb., je přílohou tohoto zápisu. K návrhu rozpočtu nebylo dalších 

připomínek.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje rozpočet obce na rok 2023. 

 

Výsledek hlasování:   Pro:   6    Proti:  0   Zdržel se:  0     Návrh byl přijat. 
 
 

5. Střednědobý výhled rozpočtu obce na léta 2023 - 2027. 

  

Starosta uvedl, že návrh střednědobého výhledu rozpočtu na léta 2023-2027 byl vyvěšen 

od 1.12.2022 do 21.12.2022 na úřední desce a EÚD a zastupitelé měli možnost se s návrhem 

výhledu rozpočtu seznámit. Ekonomické hodnocení obce je stanoveno: Aaa2/AQE Dobrá 

schopnost dostát finančním závazkům, subjekt může podléhat negativním vlivům a ekonomickým 

událostem, STR 2  - velmi dobrý subjekt s vysokou schopností splácet své aktuální závazky. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce na léta 2023-27. 

 

Výsledek hlasování:     Pro:   6   Proti:  0       Zdržel se:   0         Návrh byl přijat. 
 

 

6. Plán práce ZO na 1. pololetí 2023. 

 

Místostarosta Ing. Ille seznámil zastupitele s plánem práce ZO na 1. pololetí roku 2023. Nikdo 

ze zastupitelů neměl žádné připomínky či doplnění. Tento plán je přílohou zápisu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje plán práce ZO na 1. pololetí r. 2023. 

 

Výsledek hlasování:     Pro:   6   Proti:  0       Zdržel se:   0         Návrh byl přijat. 

 

 

7. Plán práce finančního výboru na rok 2023. 

 

Předsedkyně finančního výboru Ladislava Porketová dopodrobna seznámila přítomné s plánem 

práce finančního výboru na rok 2023. Plán práce FV je přílohou tohoto zápisu. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí plán práce finančního výboru na rok 2023. 

 

 

8. Plán práce kontrolního výboru na rok 2023. 

Starosta v zastoupení nemocného předsedy kontrolního výboru Josefa Čevinky seznámil přítomné 

s plánem práce kontrolního výboru na rok 2023. Plán práce KV je přílohou tohoto zápisu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí plán práce kontrolního výboru na rok 2023. 

 

 

9.  Plán práce výboru pro kulturu a občanské záležitosti na rok 2023. 

Předsedkyně výboru pro kulturu a občanské záležitosti Markéta Vašková detailně seznámila 

přítomné s plánem práce tohoto výboru na rok 2023. Tento plán práce je přílohou zápisu. 
  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí plán práce výboru pro kulturu a občanské 

záležitosti na rok 2023. 

 

 

10. Zhodnocení volných finančních prostředků obce.  

 

Starosta uvedl, že vzhledem k inflaci dochází ke znehodnocování peněz a úspor na účtech. 

Seznámil přítomné s aktuální nabídkou finančních ústavů a s úroky, které poskytují na spořících 

účtech nebo termínovaných vkladech. Další možností je investice volných prostředků do fondů. 

Starosta vyzval zastupitele, aby sdělili svůj názor. Ille, Vašková: určitě je vhodné investovat volné 

prostředky obce do konzervativních produktů s rozložením do vícero bank a zhodnotit je. Starosta 

má naši plnou důvěru, požadujeme pravidelné podávání informací. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka pověřuje starostu ve spolupráci s účetní investováním 

volných finančních prostředků obce do vhodných zúročených produktů bank s povinností 

podávání informací zastupitelstvu obce.   

Výsledek hlasování :   Pro:   6    Proti:  0    Zdržel se:   0     Návrh byl přijat. 
 
 

11. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby č. IV-

12-2025655/VB/2 s názvem: SY Bělá u Jevíčka p.č. 171/2, SS200, kNN. 

 

Starosta předložil ke schválení Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu 

o umístění stavby č. IV-12-202565/VB/2 s názvem SY Bělá u Jevíčka p.č. 171/2, SS200, kNN 

pro dotčené pozemky p.č. 168/2 a 169/2, vše v k.ú. Bělá u Jevíčka, s ČEZ Distribuce, a.s., Děčín. 

Jedná se o zařízení distribuční soustavy - umístění kabelového zemního vedení na dotčených 

nemovitostech (Dan Urbánek). 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného 

břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-2025655/VB/2 s názvem SY Bělá u Jevíčka p.č. 

171/2, SS200, kNN “ s ČEZ Distribuce a.s., Teplická 874/8, 405 02 Děčín, IČ: 24729035.  

Výsledek hlasování:    Pro:      Proti:  0    Zdržel se:  0      Návrh byl přijat. 
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12. Dodatek ke Smlouvě o provedení pěstebních pracích s firmou LEKURO, s.r.o., 

Cetkovice. 

 

Starosta seznámil přítomné s dodatkem ke Smlouvě o provedení pěstebních prací, který obdržel 

od fy LEKURO, s.r.o., Cetkovice. Jedná se o dodatek, který by měl platit zpětně od 1.7.2022 a jeho 

přílohou je nový ceník pěstebních činností pro obce a vlastníky lesa, podle kterého došlo 

ke zdražení těchto činností. Například cena ožínání celoplošné z 8.800 na 14.000,- Kč/ha, nátěr 

okus letní z 600 na 1.100,- Kč/1000 ks a nátěr zimní z 600 na 1.400,- Kč/1000 ks. Starosta 

informoval o telefonátu p. MXXXXXX, který se podivil, že o tomto rozhoduje zastupitelstvo 

a argumentoval, že v jiných obcích to takto vůbec neřeší, objednají si službu a zaplatí. Zdražení 

podle něj není velké, jedná se o pár tisíc a do budoucna může být hůř. Doporučil zastupitelům se 

spíš starat o problémy se zvěří a okusem stromků. Tolik citace p. MXXXXXX. Názory zastupitelů: 

Ille – dlouhodobě nejsem spokojený s prováděnou pěstební činností fy Lekuro, navrhuji vypovědět 

smlouvu o pěstební činnosti, Kobelka – již dříve jsme uvažovali o oslovení jiných firem, jsou i jiné 

možnosti než Lekuro, také nejsem spokojený s přístupem a odváděnou prací a připojuji se k názoru 

p. Illeho, Porketová – odmítám schvalovat smlouvu se zpětnou platností od 1.7.2022, když jsem 

v té době ještě nebyla zastupitelkou. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje Dodatek ke smlouvě o provedení pěstebních prací 

s firmou LEKURO s.r.o., Cetkovice.  

 

Výsledek hlasování:   Pro:  0     Proti:  6     Zdržel se:  0       Návrh nebyl přijat. 

 

Návrh usnesení (dle návrhu Ing. Illeho): 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje výpověď Smlouvy o provedení pěstební prací 

ze dne 16.12.2020 s firmou LEKURO. s.r.o., Cetkovice.  

 

Výsledek hlasování:   Pro:  6     Proti:  0     Zdržel se:  0       Návrh nebyl přijat. 

 

 

13. Žádost Charity Moravská Třebová o finanční dar. 

 

Starosta předložil žádost Charity Moravská Třebová o poskytnutí finančního daru z rozpočtu obce 

na provoz charitních sociálních služeb na rok 2023 ve výši 10.000,- Kč. V letošním roce využili 

občané naší obce službu Charitní pečovatelská služba. Starosta navrhuje poskytnutí daru ve výši 

5.000,- Kč. Obec se podílí na daru prostřednictvím členství v Regionu MTJ, který poskytl dar 

ve výši 50 tis. Kč.   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje finanční dar Charitě Moravská Třebová na provoz 

charitních sociálních služeb pro rok 2023 ve výši 5.000,- Kč.  

 

Výsledek hlasování:   Pro:   6    Proti:  0     Zdržel se:  0       Návrh byl přijat. 

 

 

14. Žádost Hipocentra Bělá z.s. o spolupráci. 

 

Starosta informoval, že byl osloven p. KXXXXXX BXXXXXX a p. PXXXXXX HXXXXXX, 

zastupujícími spolek Hipocentrum Bělá. Tento spolek organizuje kroužek KONÍK pro děti od 8 

let, kde kromě péče o koně a jízdy na koních probíhá teoretická výuka, pro kterou spolek požaduje 

po obci prostory v budově OÚ, a to vždy v sobotu v době 14:00 – 16:30 hod.  
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Zároveň spolek pořádá kroužek pro mentálně a tělesně postižené dospělé z ústavů Velké 

Opatovice a Šebetov. Pro tyto účely požaduje prostory v KD, konkrétně klubovnu myslivců, a to 

2-4 měsíčně v úterý nebo čtvrtek.  

Jde o to, jestli prostory poskytneme a za jakou cenu – úhrada nákladů na energii. Starosta vyzval 

zastupitele k vyjádření: Ille – děti bych podpořil s podmínkou dobrého a bezproblémového 

fungování, co se týče klubovny myslivců, jsem zásadně proti, stejně jako ostatní členové spolku, 

ať kroužky s mentálně postiženými dělají v Paprsku VO, Vašková – nejsem ani pro jednu z forem 

spolupráce, Kobelka – s dětmi jsem pro, Porketová – přidávám se, je nutné si však uvědomit, že 

náklady na otop v zimním období budou obzvlášť v této době vysoké, navrhuji částku 400,- Kč 

za jednu sobotu, Sláma - pokud něco podpořím, tak pouze děti, zajímá mě, kolik tam bude místních 

dětí? Starosta slíbil zjistit.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka souhlasí s poskytnutím prostor pro konání zájmového 

kroužku KONÍK pro děti v budově OÚ, pořádané spolkem Hipocentrum Bělá z.s. za cenu 

úhrady nákladů na energii.      

 

Výsledek hlasování:   Pro:  5     Proti:  0     Zdržel se:  1 (Vašková)       Návrh byl přijat. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka nesouhlasí s poskytnutím prostor pro konání kroužku 

pro mentálně postižené v klubovně Mysliveckého spolku, pořádané spolkem Hipocentrum Bělá 

z.s..    

 

Výsledek hlasování:   Pro:  6     Proti:  0     Zdržel se:  0       Návrh byl přijat. 

 

 

15. Veřejná zakázka „Novostavba venkovního zázemí ke kulturnímu domu Bělá u Jevíčka“ 

a smlouva o dílo.  

  

Starosta informoval, že se jedná o zakázku malého rozsahu zadávanou mimo režim zákona 

č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek. Jedná se vypsání druhého výběrového řízení 

na tuto akci, kdy první bylo zastupitelstvem zrušeno z důvodů neposkytnutí součinnosti vítěznou 

firmou. V rámci veřejné zakázky „Novostavba venkovního zázemí ke kulturnímu domu Bělá 

u Jevíčka“ byl vyhotoven nový aktualizovaný rozpočet a Výzva k podání nabídky a zadávací 

dokumentace, se kterou starosta oslovil 5.12.2022 čtyři firmy. Starosta ustanovil komisi 

pro otevírání obálek a hodnotící komisi pro výběrové řízení ve složení: Ing. Ladislav Ille, Markéta 

Vašková, Ladislava Porketová, Josef Červinka, Ivo Kobelka a náhradník David Sláma. Komise se 

sešla dne 19.12.2022 v 16:00 hodin k otevírání obálek, kdy p. Sláma nahradil nemocného 

p. Červinku, k vyhodnocení tří došlých nabídek v uvedeném pořadí, jak byly doručeny:                      

1. Ivan Kopřiva, Lhota Rapotina 92, 679 01 Skalice nad Svitavou                        2.065.330     Kč  
2. Stavby JZL s.r.o., Malinovského nám. 211/5, 602 00 Brno                               2.091.509,21 Kč  

3. Eldek s.r.o., Hlavní 177, 679 38 Cetkovice                                                        2.156.354,51 Kč 

 

Hodnotící komise posoudila prokázání splnění kvalifikace a doporučila zadavateli jako 

ekonomicky nejvýhodnější nabídku od společnosti Ivan Kopřiva, Lhota Rapotina 92, Skalice 

nad Svitavou. 

Starosta jako zadavatel předložil ke schválení „Rozhodnutí o výběru nejvýhodnější nabídky“ 

a dále předkládá ke schválení „Smlouvu o dílo“ s touto vítěznou firmou.     
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje v rámci veřejné zakázky Novostavba venkovního 

zázemí ke kulturnímu domu Bělá u Jevíčka „Rozhodnutí o výběru nejvýhodnější nabídky“ 

a přidělení zakázky firmě Stavby Ivan Kopřiva, Lhota Rapotina 92, 679 01 Skalice nad Svitavou, 

IČ: 69713685, za cenu 2.065.330,- Kč bez DPH a zároveň schvaluje „Smlouvu o dílo“ s touto 

firmou. 

  

Výsledek hlasování:   Pro:  6     Proti:  0     Zdržel se:      Návrh byl přijat. 

 

 

16. Různé. 

 

16.1 Dotace v rámci dotačního programu Podpora realizace rozvojových projektů 

v problémových regionech Pardubického kraje. 

Starosta navrhnul podat žádost o dotaci v rámci problémových regionů PK na 2. etapu stavby 

zázemí ke KD. Tento projekt byl rozvržen do dvou etap. Je reálná šance obdržet tuto dotaci ve výši 

1 mil. Kč, navíc je jasné, že bez dotace tuto akci realizovat nebudeme. Názory zastupitelů: Ille, 

Vašková, Porketová – určitě by se měla tato možnost využít, aby se celá akce „zázemí“ dotáhla. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka pověřuje starostu obce podáním žádosti o dotaci z dotačního 

programu „Podpora realizace rozvojových projektů v problémových regionech Pardubického 

kraje“ na 2. etapu akce Novostavba venkovního zázemí ke kulturnímu domu Bělá u Jevíčka. 

 

Výsledek hlasování:   Pro:  6     Proti:  0     Zdržel se:  0       Návrh byl přijat. 

 

16.2 Ceník na ukládání odpadů v roce 2023 na skládce Březinka II. 

Starosta informoval o novém ceníku za ukládání odpadů na skládce Březinka II, kdy např. poplatek 

za uložení objemného odpadu neupraveného činí 2.945,- Kč/t.  

 

16.3 Změna územního plánu č. 2. 

Starosta připomenul, že byla ZO schválena změna územního plánu č. 2 a vyzývá všechny občany 

a majitele pozemků, aby svoje žádosti o změny podali nejpozději do konce ledna 2023. Po této 

době již nebude možné případné žádosti o změnu reflektovat.    

 

16.4 Tříkrálová sbírka 2023. 

Starosta informoval, že Tříkrálová sbírka bude probíhat od 1.1. do 15.1.2023 kdy hlavní 

koledovací den bude v sobotu 7.1.2023.  

 

16.5 Informace Českého telekomunikačního úřadu. 

Starosta tlumočil informaci pro občany, kteří přijímají televizi přes anténu. V regionu se budou 

uvádět do provozu základnové stanice nových mobilních sítí, což může vyvolat zhoršení kvality 
příjmu televizního signálu přes anténu. Takové rušení je nutné oznámit Českému 

telekomunikačnímu úřadu. Informaci k tomu podá starosta na obecním úřadě.   

 

16.5 Třídění odpadů v obci. 

Starosta promluvil o nedostatečném třídění odpadů v obci a promítl fotografie pořízené během 

posledního svozu komunálního odpadu dne 1.12.2022. 
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17. Diskuse. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil.  

 

 

18. Závěr. 

 

Starosta poděkoval všem přítomným za účast, popřál jim šťastné a veselé Vánoce, pevné zdraví 

v novém roce a rozdal všem přítomným obecní kalendář na rok 2023.  

Poté v 17:55 hod. zasedání ukončil. 

 

Zápis vyhotoven dne:        22.12.2022 

Upravil:                            Petr Nárožný 

 

 

 

 

Ověřovatelé:   Ladislava Porketová  v. r. 

 

 

                        David Sláma  v. r. 

 

 

 

Starosta:           Nárožný Petr  v. r. 


